
 
 

Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 26. maj 2020 kl. 19.00 - 20.00 
 

Afbud fra:  

Mødeansvarlig: Charlotte Rohleder.  

Mødested: Virtuelt møde via Microsoft Teams (link udsendes af Charlotte J. mandag d. 25/5) 

 

ES – Erik Sørensen 

LK – Lars Kølstrup 

LB – Lisbeth Byrrisen  

CR – Charlotte Rohleder  

CB – Claus Bach 

RA – Rikke Andersen 

LH – Linda Hansen 

NH – Natasja Friismose 

BBC – Bo Bak Christiansen 

JJF – Johnnie Fischer 

CJ – Charlotte Jørgensen 

CF – Claus Fagerlund 

 

Pkt. Indhold Bilag Tids-Ramme Ansvarlig Forventning 

1. Godkendelse af referat 

 

 5 min. CR Godkendelse 

 

 Referatet fra d. 28. april 2020 blev godkendt. 

 

2.  Elevrådet 

 

 5 min. Elevråd Orientering 

 Eleverne deltog ikke i mødet. 

 

3. Orientering om status på: 

• Den gradvise genåbning af skolen 

6. – 9. klasse 

• Skoleårets planlægning 

 

  X 

 

50 min. CJ, JJF, CF Orientering og 

drøftelse 

 • Den gradvise genåbning af skolen 6. – 9. klasse: 

Det var rigtig godt at byde de ældste elever (6.-9. klasse) velkommen tilbage igen mandag d. 18. maj. Da 

klassekvotienterne er af en størrelse så skolen trods lempede afstandskrav ikke kan samle hele klasser i 

samme lokale, har de ældste en skoledag med, fjernundervisning om formiddagen og fremmøde om 

eftermiddagen.  

Undervisningen tager udgangspunkt i de faglige områder, som er inden for rækkevidde i det tilknyttede team, 

og som ikke helt har kunnet lade sig gøre i fjernundervisningen. I fremmødet er der et fokus på det sociale 

aspekt i tilknytning til fagene. 

Elever og lærere er landet i et nyt skifte med fjernundervisning om formiddagen og fremmøde om 

eftermiddagen. Generelt oplever både elever og personale, at de mange skift udfordrer. 

Forældrerepræsentanterne har forskellige oplevelser af formiddagsundervisningens intensitet. 

Ift. at få afsluttet skoleforløbet for 9. klasserne er skolen afventende med en endelig plan pba. den 

forventelige udmelding om nye retningslinjer d. 8. juni. 

 

• Skoleårets planlægning: 

Skolen nærmer sig afslutningen af fordelingen af lærere, pædagoger, fag og klasser til næste skoleår. 

Rammerne, med elevernes delte fremmøde, virtuelle møder, afstandskrav, hjemmearbejdspladser 

begrænser en optimal proces. 

Flere børn til heldagsafdelingen betyder at skolen etablerer et ungemiljø i kælderen i blok B. Denne 

etablering betyder nye indkøb og flytning af inventar m.v. 

 



Bestyrelsen spørger til hvilke positive erfaringer skolen tager med sig efter corona-tiden?  

Af respekt for en planlagt evaluering blandt skolens medarbejdere, får bestyrelsen en bredere og mere 

fyldestgørende tilbagemelding om erfaringerne senere. 

 

4. Evt. 

 

  Alle  

 Kommende møde:  

16. juni 2020 

 

Kommende emner: 

• Sundhed og bevægelse 

 

 

    

 

 


